
Styrelsemötesprotokoll Östervåla Ryttarklubb 2014-09-15  

1. Mötets öppnande 

 

2. Val av protokolljusterare: Elisabeth 

 

3. Dagordningen godkändes 

 

4. Närvarande: Camilla, Elisabeth, Margareta, Sofie, Hanna, Anna-Carin och revisor Henrik 

 

5. Föregående protokoll upplästes och godkändes. 

 

6. Inga nya skrivelser har inkommit. 

 

7. Ekonomi, Val av ny kassör: Vår kassör har hoppat av sitt uppdrag så för att lösa situationen så 

från nu blir Margareta Kassör och Sofie Tillförordnad Ordförande till årsmötet. Denna lösning 

godkändes även av Henrik. 

 

8. Ungdomssektionen: Tanken är att Frida ska arrangera för distansritt på höstlovet, hon fixar 

informationsmaterial så fort hon har möjlighet. Om intresse finns för filmkväll el liknade så 

arrangeras även det under höstlovet. 

 

9. Föreningsstöd: Kommer en del av föreningsstödet nu på hösten. 

 

 

10. Tävlingar: 31/8 var det ponnydressyr vilket gav en heldel intäkter och vi har en del på kontot 

också så just nu ser ekonomin god ut. Tävlingsdagen gick bra med flyt hela dagen och alla 

visste vad de skulle göra.  

 

11.  Vi försöker få till ett möte med någon från idrottsförbundet kommer på något av våra möten 

under hösten. Vilket för tillfället bordlägges pga av rådande omständigheter. 

 

12. Arrendeavtalet har löpt ut och det ska skrivas nytt Margareta påminner Jan om ett kontrakt 

igen. 

 

13.  Programridning 18/10 Margareta tillfrågar Gun-Britt. Under denna höst så väljer styrelsen 

att ta bort den tänkta klubbhoppningen. Vi byter även dag på att gå ut och äta troligtvis till 

januari, mer info kommer om det. 

 

Styrelsemöte 15/9 kl 19.00, styrelsemöte 21/10 kl 19.00, styrelsemötet 11/11 kl 19.00 

21/11 Julbord kl 19.00 

  

14. Mötet avslutades 

 

Ordförande:                                   Sekreterare:                           Justerare: 


